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Opening 

De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
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Vaststelling van de verslagen van de Voorbereidende vergadering 12 maart 

2019 en van de Oriënterende vergadering  van 19 maart 2019 

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld.  
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Rondvraag en mededelingen 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
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Mededelingen over diverse gemeenschappelijke regelingen 

Bij dit agendapunt praten de collegeleden de raad bij over belangrijke onderwerpen 

en ontwikkelingen op het gebied van gemeenschappelijke regelingen. 

 

Burgemeester Van Eert deelt mee dat in juni de jaarrekening en de begroting 

voor de VGGM in de raad zullen worden besproken. Dit jaar zullen daar 2 

beleidsdocumenten aan worden toegevoegd, te weten het beleidsplan voor de 

veiligheidsregio en het beleidsplan voor de brandweer voor de komende 4 jaar.  

 

Wethouder Haverkamp deelt mee dat de staatssecretaris 2 keer een miljoen euro 

beschikbaar stelt voor een plan in het kader het Project Perspectief op Werk. De 

Arbeidsmarkt Regio Arnhem wil hier aanspraak op maken door het indienen van een 

plan over hoe, vanuit regionale principes, meer mensen mee kunnen doen. Dit zal 

door de centrumgemeente Arnhem worden opgesteld en voor de zomer worden 

ingediend bij de staatssecretaris. Voorts deelt hij mee dat de staatssecretaris een 

bedrag van € 100.000 heeft toegekend voor een APK meting om te onderzoeken hoe 

de hele keten (inkomen, werk en re-integratie) samenwerkt. De aanleiding hiervoor 

is dat er vaak een mismatch is tussen hetgeen een werkgever vraagt in een 

vacature en de competenties van de mensen in de kaartenbak. Het doel is om 

mensen duurzamer aan werk te helpen.  

 

Wethouder Klomberg deelt ten aanzien van de ODRA mee dat er volgende week 

wordt gesproken over de begroting 2020 waarin de overstap wordt gemaakt naar 

output financiering. Dit zal in juni worden besproken in de raad.  
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Ten aanzien van De Connectie deelt hij mee dat eind van de week de 

bestuursrapportage wordt vastgesteld. Deze kan worden besproken in de raad van 

mei.  

Ten aanzien van de MGR deelt hij mee dat de jaarrekening 2018, de gewijzigde 

begroting 2019 en de uitvoeringsplannen 2020-2023 in mei of juni zullen worden 

besproken in de raad.  

Medio mei komt er een raadsbijeenkomst over Scalabor waarin de raad wordt 

geïnformeerd over de stand van zaken. 

Tot slot wijst hij op de bijeenkomst over duurzaamheid op 18 april a.s. over hoe 

wordt omgegaan met de regionale energiestrategie.   

 

Wethouder Hofstede deelt mee dat er vanuit de regio een woningmarkt monitor 

zal worden opgezet en een woningbehoefteonderzoek. Dit wordt aan elkaar 

gekoppeld. Aangezien het wenselijk is om hiervoor de actuele cijfers te gebruiken en 

deze cijfers pas in mei beschikbaar zijn, zullen de resultaten hiervan in de tweede 

helft van dit jaar worden opgeleverd.   
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Straatnaam Dr. W. Portheinestraat (19.19) 

De voorzitter stelt vast dat er geen vragen zijn over dit voorstel.  

Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 16 april 

2019.  
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Structuurvisie Dieren (19.21) 

Mevrouw B. Jansen spreekt in. De inspreekbijdrage is als bijlage bij het verslag 

gevoegd.  

Zij deelt desgevraagd mee dat de structuurvisie geen belemmeringen opwerpt en 

een prima basis is om op verder te bouwen, maar dat deze erg op hoofdlijnen is. Ze 

zou het fijn vinden wanneer de inwoners beter geïnformeerd en aan de hand worden 

genomen en dat ook bekend is wanneer er bepaalde werkzaamheden worden 

uitgevoerd. Dit is van belang om met elkaar het gesprek te kunnen voeren.  

 

De heer A. Lentink spreekt in. De inspreekbijdrage is als bijlage bij het verslag 

gevoegd. Hij deelt desgevraagd mee dat het spoor steeds intensiever wordt 

gebruikt. Hij vraagt om bij de plannen van Intermezzo rekening te houden met de 

mogelijkheid om in de toekomst een verkeerstunnel te kunnen aanleggen onder het 

spoor bij de Harderwijkerweg. Voorts deelt hij mee dat inwoners graag willen weten 

wat er op basis van de oude visie is gerealiseerd om zo te kunnen discussiëren over 

de toekomst. Het is belangrijk voor inwoners om meer duidelijkheid te hebben.  

 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Haverkamp het volgende 

mee: 

- Het is staand beleid om de visie en de plannen die daaruit voortkomen met de 

inwoners te bespreken.  

- De dorpsas is bedoeld om de verbinding te leggen tussen Dieren Noord en Dieren 

Zuid. Bovendien leent deze straat zich voor toeristische doeleinden, ambachtelijke 

winkels en de aansluiting met de Veerstoep. De Prinsenstraat staat daar los van. De 

verkeerskundige vraagstukken in deze straat zullen worden opgepakt.  

- Over het actieplan zal met de buurt (zowel voor- als tegenstanders) in gesprek 

worden gegaan.  

- In de structuurvisie zijn onderdelen opgenomen uit het adviesrapport. Dit rapport 

staat hier echter los van. Dit is in de zienswijze gecorrigeerd.  

- Als er iets gebeurt in de buurt wordt dit ook met hen gecommuniceerd. De 

wethouder zal bij de medewerkers van Ikbuurtmee! informeren in hoeverre hier 
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consequent mee wordt omgegaan.  

- Voor het huisvesten van arbeidsmigranten en beschermd wonen wordt 

gemeentelijk beleid opgesteld.  

- Ten aanzien van de verplaatsing van de markt deelt hij mee dat hierover nog 

overleg plaatsvindt. Voor het plan dat er nu ligt is nog geen draagvlak. Om 

tegemoet te komen aan de wensen van de marktkooplieden zal een ingepland stuk 

groen moeten worden versteend. Dit is een dilemma, aangezien dit in strijd is met 

het gemeentelijk beleid om te komen tot meer groen. Bovendien is extra stenen niet 

nodig voor parkeerplaatsen.  

- Waar gesproken wordt over struinpaden zijn dit de paden in het 

uiterwaardengebied bij Ellecom.  

- Er is sprake van een hoog loodgehalte in de bodem in Dieren Zuid, maar deze 

problemen zijn niet ernstig. Als er een ontwikkeling plaatsvindt zal dit probleem 

worden opgelost.  

- Tot op heden heeft er geen evaluatie plaatsgevonden van de structuurvisie. Dat zal 

vanaf nu wel worden gedaan. In het najaar zal van alle structuurvisies de stand van 

zaken worden vastgesteld.  

- Ten aanzien van de vraag of er nog aanvullende maatregelen zijn te verwachten 

voor het project Traverse Dieren, zoals bijvoorbeeld de aanleg van een 

verkeerstunnel bij de Harderwijkerweg, deelt de wethouder mee dat dit project nog 

niet is afgerond. Zodra dit het geval is zal worden vastgesteld wat de effecten zijn 

en welke consequenties daaraan moeten worden verbonden. Bij het project 

herontwikkeling Gelders Hof wordt geen rekening gehouden met een mogelijke 

aanleg van een tunnel.  

 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel als bespreekstuk zal worden doorgeleid 

naar de raadsvergadering van 16 april 2019.  
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Nota Sport en Bewegen 2019-2026 I Gemeente Rheden (19.18) 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Budel het volgende mee: 

- De nota is breder dan alleen sport. 

- Door mensen uit het zorgveld en de sport is het verzoek gedaan om een stip op de 

horizon te plaatsen. Dit is vertaald in de ambitie om in 2026 75% van de inwoners 

te laten deelnemen aan sport of bewegen. Bij bepaalde doelgroepen scoort de 

gemeente al heel hoog, bijvoorbeeld waar het gaat om jonge kinderen. De gemeente 

gaat dit de komende jaren meten door gebruik te maken van de sportindex. Door 

vragen te stellen aan een bepaalde doelgroep op het gebied van sport en bewegen 

kan zo een goed beeld worden gekregen over wat er moet gebeuren. De wethouder 

verwacht niet dat deze sportindex kosten gaat opleveren. Het is een landelijk 

ontwikkeld instrument.  

- Ten aanzien van de toegankelijkheid voor mensen met een laag inkomen denkt hij 

dat er winst te halen is bij de open club gedachte. 

- De gemeente verwacht veel van de sociale toegang, zodat er naast de verstrekking 

van zorg ook gekeken wordt naar sport en bewegen. Dat is nu nog geen 

automatisme, maar hij verwacht dat op deze manier deze doelgroep kan worden 

verleid tot sport en bewegen. 

- De uitgaven matchen niet geheel met de doelen. Met het huidige budget kunnen 

niet alle doelen worden behaald. Op het gebied van verenigingsondersteuning is 

maar 4 tot 6 uur beschikbaar. Als er op termijn meer ruimte ontstaat zou hij daar 

graag extra op willen inzetten. Ook is voor bepaalde projecten incidenteel geld 

beschikbaar, zoals bijvoorbeeld het project Jongeren op Gewicht.  

- Er is sprake van een accentverschuiving, bijvoorbeeld met de open club benadering 

en doelgroepgericht denken.  
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- Ten aanzien van de brede impuls combinatiefunctie deelt de wethouder mee dat 

voorheen voornamelijk sectoraal werd geopereerd (onderwijsvereniging en 

overheid). Een combinatiefunctionaris werkt nu op meerdere gebieden, bijvoorbeeld 

onderwijs en sportbedrijf of cultuur.  

- De cijfers van beweegdeelname zijn bekend via de GGD. De cijfers voor 

sportdeelname zijn er alleen vanuit landelijk onderzoek.  

- De nota beperkt zich tot sport en bewegen en richt zich niet op overgewicht.  

- De toegankelijkheid van de website behoeft verbetering in de toekomst.  

- Onderhoud van het veld is de verantwoordelijkheid van de gemeente. Het 

clubgebouw is de verantwoordelijkheid van de vereniging. Er bestaat nog onduidelijk 

wie verantwoordelijk is voor het onderhoud van de tribunes. Deze vraag zal 

schriftelijk worden beantwoord.  

- De vraag van de heer Hanssen waarom de algemene beheerkosten sport niet zijn 

meegenomen in het overzicht in paragraaf 4.1 zal door het college schriftelijk 

worden beantwoord. 

- Op het gebied van sport is de capaciteit van de gemeente beperkt om dit te 

ondersteunen. 

- Er wordt onderzocht hoe het sportbedrijf de komende jaren het best kan worden 

gepositioneerd. 

- In de nota wordt gesproken over de rolverdeling met het onderwijs, waar het gaat 

om de gymlessen en waar leren bewegen centraal staat. De combinatiefunctionaris 

heeft hierin een rol, bijvoorbeeld waar het gaat om het inrichten van de gymlessen.  

- Uit de beschikbare cijfers blijkt dat van zowel de jongeren tot en met 12 jaar als de 

jongeren van 13 tot en met 18 jaar 78% sport. Wel blijkt dat jongeren minder 

bewegen. 

- Schoolzwemmen wordt al sinds jaren niet meer door de gemeente ondersteund. 

- De wethouder kan niet zeggen welke taken zouden moeten worden geschrapt als 

er op dit gebied moet worden bezuinigd. Dit zal dan in overleg gaan met de raad.  

 

De voorzitter stelt vast dat dit voorstel als bespreekstuk zal worden doorgeleid 

naar de raadsvergadering van 16 april 2019. 
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Voortzetten regionale samenwerking doelgroepenvervoer (19.20) 

Naar aanleiding van vragen uit de raad deelt wethouder Klomberg het volgende 

mee:  

- De BVO DRAN bestaat nu 3,5 jaar. Destijds is de afspraak gemaakt dat na 5 jaar 

zou worden besloten of deze samenwerking zal worden voortgezet of niet. Op dat 

moment is het dan ook mogelijk voor de deelnemende gemeenten om uit te treden. 

De contracten met de huidige vervoersbedrijven lopen af, zodat er nieuwe 

aanbestedingen moeten worden gedaan. Daarvoor is het van belang om een beeld 

te hebben welke gemeenten er mee doen.  

- Er is de afgelopen jaren veel kritiek geweest over het functioneren van de BVO 

DRAN en de bekostiging. In de afgelopen jaren zijn er stappen gezet om deze 

organisatie efficiënter te maken en de bundeling van vervoer beter in te richten. Er 

zijn 2 werkconferenties geweest met bestuurders van de deelnemende gemeenten. 

De conclusie van deze conferenties was dat de samenwerking moet worden 

voortgezet en dat geen van de 18 deelnemende gemeenten wil uitstappen.  

De raad van de gemeente Rheden heeft aangegeven dat op het moment dat er 

belangrijke beslissingen worden genomen op het gebied van gemeenschappelijke 

regelingen hij daarbij betrokken wil worden. Dit is de reden waarom dit voorstel aan 

de raad wordt voorgelegd.  

- De risico’s van voortzetting van de deelname zijn even groot als de risico’s 

wanneer de gemeente uitstapt. In het eerste geval hoopt het college dat de 
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efficiency verbetert. Als de gemeente uitstapt moet zij het zelf gaan regelen met alle 

financiële risico’s.  

- In de afgelopen periode is gekeken hoe realistisch de taakstelling is. Naar 

aanleiding daarvan is een plan van aanpak opgesteld, een zogenaamd knoppenplan, 

en zijn er verbetermaatregelen genomen. De komende maand zal worden gesproken 

over de jaarrekening en de begroting. Hieruit blijkt dat de gemeente veel terugkrijgt 

ten opzichte van de andere gemeenten, waardoor het doelgroepenvervoer 

uiteindelijk niet meer kost.  

- Het vervoer wordt gedaan door gecertificeerde vervoersbedrijven. Deze moeten 

voldoen aan wetten en regelgeving.  

- Het bedrag van 1,5 miljoen euro aan overhead is voor de helft voor de 

regiecentrale. Dit contract wordt beëindigd. De andere helft is voor de organisatie 

zelf. De regiecentrale voert de planning van het vervoer uit. Uit de marktconsultatie 

met de vervoerders blijkt dat wanneer zij de regie voor de planning terugnemen er 

een kostenreductie van 10 tot 15% mogelijk is. Bij de komende aanbesteding gaat 

dit terug naar de vervoerders.  

- De kosten van de BPM worden verplicht doorberekend. 

- Wanneer de gemeente deze taak weer zelf gaat uitvoeren zit daar een prijskaart 

aan, zoals bijvoorbeeld uittredingskosten en de kosten voor het opzetten van een 

beheerorganisatie. Dit is duurder dan samenwerken in de regio. 

- Het onderzoek in Beuningen is door het algemeen bestuur ter kennisgeving 

aangenomen en wordt niet als reële optie beschouwd die kan leiden tot goedkopere 

doelgroepenvervoer. 

- Duurzaamheid is 1 van de aanvullende eisen die worden gesteld bij de 

aanbesteding. Over hoe ver deze eisen moeten reiken is het algemeen bestuur nog 

in overleg. Rheden zal zich inzetten voor maximale duurzame aanbesteding, maar is 

1 van de 18 gemeenten.  

 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel als bespreekstuk zal worden doorgeleid 

naar de raadsvergadering van 16 april 2019. 

 

 


